

Welcome to the 2nd International Conference on Mechanical Automation and Engineering Materials (MAEM 2023), which will be held in Hangzhou, China from August 2 to 4, 2023. The accepted papers will be published into the conference proceedings, and if you do not want to submit full paper, you may attend as presenter, or listener only. We are looking forward to your arrival!

### **Committees**

Conference Chair: Prof. Zhongjun Ding

Conference Co-chair: A.Prof. Koorosh Goudarzi

Technical Program Committee Chair: A.Prof. Xueliang Wang

Click here for more committees...

#### **Keynote Speakers**

- ✓ Prof. Haibo Liu (Dalian University of Technology)
  - **Speech title:** Analysis and application of controllable supporting based on magnetorheology
- ✓ Prof. Yajun Liu (South China University of Technology)
  - **Speech title:** Smart gloves and its applications in human-being-machine collaboration manufacturing
- ✓ Prof. Li Guo (Hunan University)
  - **Speech title:** Research on acoustic emission intelligent monitoring in grinding engineering ceramics
- ✓ Prof. MGH ZAIDI (Govind Ballabh Pant University of Agriculture & Technology, India)
   Speech title: Processing of polymer nanocomposites in supercritical fluids
- ✓ A. Prof. Elammaran Jayamani (Swinburne University of Technology Sarawak Campus, Malaysia)
   Speech title: Development and application of Dielectric materials and their past, present, and future

### **Publication and Index**



- → Journal of Physics: Conference Series (IOP Publishing: JPCS)
- ❖ Index: Submitted for indexing by EI Compendex, Scopus, etc.

#### **SUBMISSION**

- → FULL PAPER (minimum of 4 pages): for both Publication & Oral Presentation
- ♦ ABSTRACT: for Oral Presentation only
- ♦ SUBMISSION SYSTEM (<u>Click here</u>)

**Contact Us** 

http://www.icmaem.org/

info@icmaem.org

+86-13554112784



欢迎参加第二届机械自动化与工程材料国际会议 (MAEM 2023)! 大会将于 2023 年 8 月 2 日至 4 日在中国杭州举行。被录用的论文将发表在 IOP Publishing: JPCS 会议论文集中,如果您不打算发表论文的话,也可以作为演讲者或仅听众参加。我们期待您的参与!

# 委员会

大会主席: 丁忠军教授(国家深海基地管理中心)

大会副主席: Koorosh Goudarzi 副教授

程序委员会主席: 王学亮副教授(西安交通大学)

点击此处查看更多大会委员

## 主旨报告人

✓ 刘海波教授 (大连理工大学)

演讲标题: Analysis and application of controllable supporting based on magnetorheology

✓ 刘亚俊教授 (华南理工大学)

演讲标题: Smart gloves and its applications in humanbeing-machine collaboration manufacturing

✓ 郭力教授 (湖南大学)

演讲标题: Research on acoustic emission intelligent monitoring in grinding engineering ceramics

✓ Prof. MGH ZAIDI (Govind Ballabh Pant University of Agriculture & Technology, India)

演讲标题: Processing of polymer nanocomposites in supercritical fluids

✓ A. Prof. Elammaran Jayamani (Swinburne University of Technology Sarawak Campus, Malaysia)
演讲标题: Development and application of Dielectric

materials and their past, present, and future

## 出版与检索



Journal of Physics: Conference Series (IOP Publishing: JPCS),录用文章将提交 EI Compendex, Scopus, etc.

目前该出版物检索情况良好,在 EI 最新刊源列表的 3193 行,作者可以自行查阅了解。

# 投稿信息

◆ 全文(最少4页): 适用于出版和口头报告

◆ 摘要: 仅用于口头陈述

◆ 在线投稿系统 (点击此处)